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  Şedinţa a fost convocata de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 634 din 21.06.2022, in conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 4 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

   La şedinţă participă un număr de  17  consilieri locali din cei  convocați. 
Absentează dl. cons. local Pintilii Marius – Claudiu și dl. cons. local  Moroșanu Gabriel. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe- Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința ordinară din luna Iunie. Avem o problemă tehnică astăzi. Domnul profesor Pintilii 
Marius lipsește. Este plecat la un concurs școlar la Buzău. Trebuie ales un președinte 
pentru sedința de astăzi. 

   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Doar pentru ședința 
de astăzi. Vă rog să faceți propuneri.  

   D-na  consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun pe doamna Corbu 
Luminița. 

   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mai sunt și alte 
propuneri? Supunem la vot. În unanimitate, doamna Corbu este aleasă președinte pentru 
această ședința.  
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Avem două suplimentări pe 
ordinea de zi. Alte propuneri pentru completarea ordinii de zi?  
    Se supune la vot ordinea de zi în totalitate, respectiv:  

1.  Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 27.05.2022 şi 17.06.2022; 

2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli 

pe anul 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

3. Proiect de hotărâre privind iniţierea demersurilor privind încheierea unei 

Înţelegeri de Cooperare  între Municipiul Fălticeni, Judeţul Suceava din 

România şi Orașul Wolomin din Republica Polonă  - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 

4. Proiect de hotărâre privind iniţierea demersurilor privind încheierea unei 

Înţelegeri de Cooperare  între Municipiul Fălticeni, Judeţul Suceava din 

România şi Municipiul Soroca din Republica Moldova - iniţiator, primar – prof. 

Gheorghe – Cătălin Coman; 



5. Proiect de hotărâre privind  delimitarea zonelor din intravilanul și extravilanul 

municipiului Fălticeni și încadrarea acestora în categoriile de impozitare - 

iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii documentaţiei la Ministerul 

Antreprenoriatului şi Turismului — Direcţia Generală Turism pentru iniţierea 

unei hotărâri de Guvern în vederea atestării Municipiului Fălticeni, judeţul 

Suceava ca staţiune turistică de interes local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 

– Cătălin Coman; 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării navetei personalului didactic 

şi didactic auxiliar pentru luna MAI 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

8. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către 

titularii contractelor de închiriere  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 

Coman; 

9. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL 

către titularii contractelor de închiriere   - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 

Cătălin Coman; 

10. Proiect de hotărâre privind repartizarea prin închiriere a unei locuințe pentru 

tineri destinate închirierii iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

11. Proiect de hotărâre privind includerea în domeniul privat al Municipiului 

Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter 

definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară  

- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

12. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 

iulie – septembrie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

13.  Raport asupra situației gestionării bunurilor care aparțin Municipiului 
Fălticeni pe anul 2021. 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 
referitoare la aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne în 
valoare maximă de 19.955.933 lei și aprobarea garantării creditului din 
venituri proprii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

15. Proiect de hotărâre privind  transformarea unor funcţii publice din aparatul de 
specialitate al primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

          Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv aprobarea proceselor – 
verbale ale şedinţelor din data de 27.05.2022 şi 17.06.2022. 
 Acestea se aprobă în unanimitate, respectiv cu 17 voturi pentru. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  
privind  rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: În primul rând, este vorba de 
anumite investiții pe care dorim să le facem în perioada de vară, la unitățile școlare. La 
Grădinița cu Program Prelungit „Pinocchio”, pentru grupa suplimentară aprobată într-o 
ședință anterioară, avem nevoie de un grup sanitar pentru că au rămas doar cu două, 
unul la parter și celălalt la etaj. Locul unde își va desfășura activitatea noua grupă este o 
extindere a parterului. Pentru această investiție alocăm suma de 35.000 lei, la care 



adăugăm cheltuielile de întreținere, în valoare de  5.800 lei. La Colegiul Național „Nicu 
Gane” avem reabilitarea pe termosistem și reparații  fațade la Corp D, unde sunt 
laboratoarele de informatică. Alocăm 80.000 lei. Pentru aceste investiții suma nu este 
foarte mare, aproximativ 200.000 lei și nu avea rost să accesăm un proiect european. În 
rest, avem mici modificări la secțiunea de funcționare. Avem încasări suplimentare la 
bugetul local, 459.000 lei. La Baza de Agrement „Nada Florilor” avem încasări de 
392.000 lei. La secțiunea de dezvoltare avem un concurs de selectare colectivă. Alocăm 
91.000 lei pentru premierea participanților de la concursul, „Participă activ, colectează 
selectiv”. La spital avem două investiții mai mici și includerea unui nou obiectiv de 
investiții „Sistem de determinare rapidă a florei bacteriene”. Au niște economii și vor să 
achiziționeze acest sistem portabil. Alocăm 10.000 lei pentru achiziționarea unui  lift 
exterior la clădirea de pe strada Ion Creangă, nr. 84 A. Legislația impune lift exterior, 
chiar dacă e parter plus etaj. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Eu mă voi abține, fiind vorba de Colegiul Nicu Gane. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na 
cons. local, prof. Corbu Luminița – Claudia nu își exercita dreptul de vot. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind   iniţierea demersurilor privind încheierea unei Înţelegeri de Cooperare  între 
Municipiul Fălticeni, Judeţul Suceava din România şi Orașul Wolomin din 
Republica Polonă  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Am avut o corespondență 
foarte eficientă cu Ambasada Poloniei la București și a României la Varșovia. Wolomin 
este un oraș de dimensiunile Fălticeniului, cu 35.000 locuitori. Avem multe  lucruri în 
comun, de la cultură până la partea de horticultură, agricultură. E o zonă în care se 
cultivă mărul predominant. Sunt lucruri care mă fac să cred că vom avea o colaborare 
frumoasă cu polonezii. I-am și invitat la Zilele orașului. Va veni o delegație de 5 oameni. 
Vom mai avea și atunci o ședință festivă privind înfrățirea.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 



   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
17 voturi „pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind iniţierea demersurilor privind încheierea unei Înţelegeri de Cooperare  între 
Municipiul Fălticeni, Judeţul Suceava din România şi Municipiul Soroca din 
Republica Moldova - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe -  Cătălin Coman: La baza discuțiilor a fost 
Clubul Rotary, care avut o acțiune umanitară în Soroca. Sunt înfrățiți cu Suceava și au 
vrut să se înfrățească și cu Fălticeni. Inițiem demersurile, cu acest proiect.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  delimitarea zonelor din intravilanul și extravilanul municipiului Fălticeni și 
încadrarea acestora în categoriile de impozitare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Periodic, fiecare unitate 
administrativ-teritorială are obligația de a actualiza încadrarea în zone de impozitare a 
străzilor din municipiu. Aceasta se face în funcție de poziția față de centru și în funcție de 
rețelele edilitare. Orice investiție în zona respectivă trebuie să se găsească în zona de 
impozitare. Așa am fost sfătuiți și de Curtea de Conturi. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
 
 



 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea depunerii documentaţiei la Ministerul 
Antreprenoriatului şi Turismului — Direcţia Generală Turism pentru iniţierea unei 
hotărâri de Guvern în vederea atestării Municipiului Fălticeni, judeţul Suceava ca 
staţiune turistică de interes local - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe -  Cătălin Coman: Sunt foarte multe linii de 
finanțare cu bani europeni, care se acordă exclusiv pentru stațiunile turistice. De multe 
ori depunem un proiect și ne vine mențiunea că nu suntem stațiune turistică. Prin 
urmare, am luat  decizia de a face demersurile necesare, astfel încât să fim eligibili 
pentru accesarea acestor fonduri europene. Vom merge mult pe turismul cultural, 
deoarece pe raza municipiului avem patru muzee și case memoriale, plus că suntem o 
zona bogată în activitatea ecumenică. Vom realiza documentația în acest sens, plus ce 
putem completa cu Baza de Agrement „Nada Florilor”, hoteluri, pensiuni. În același timp 
dăm posibilitatea unor agenți economici să acceseze proiecte europene pentru 
activitatea economică din turism.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 

   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontării navetei personalului didactic şi didactic auxiliar pentru 
luna MAI 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este atributul Consiliului Local 
de a aproba decontarea acestor sume de bani, conform anexei la prezenta hotărâre. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
   D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”. D-na 
cons. local, prof. Corbu Luminița – Claudia nu își exercita dreptul de vot. 
 
 



  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind  vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de 
închiriere  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Un proiect este cu plata în 
rate, celălalt cu plata integrală. Sunt condiții foarte avantajoase. O oportunitate la nivel 
național, de achiziționare a locuințelor ANL.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   Dna consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv 
cu cu 17 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL către titularii contractelor 
de închiriere   - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aceeași discuție ca la proiectul 
anterior, diferența este că plata se face integral. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind repartizarea prin închiriere a unei locuințe pentru tineri destinate închirierii 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;   
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Avem un apartament liber pe 
strada Topitoriei, bl. 2, ap. 12. Toți cei de pe lista de priorități au refuzat pentru că 
probabil așteaptă blocul nou. Este o doamnă care are dosarul complet, îndeplinește 
condițiile legale. Am evacuat pe cineva de acolo, după un proces de trei ani, pentru 
neplata chiriei.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 



 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 

privind  includerea în domeniul privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de 
teren în vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate 

în evidențele de cadastru și carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Terenul existent nu era inclus 
în domeniul privat al municipiului. Suprafața respectivă de teren, de pe strada Unirii, urcă 
până în spate la Trezoreria Municipiului Fălticeni, face dreapta în spate pe lângă blocuri, 
parcarea de acolo și iese înapoi în strada 13 Decembrie.  
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind modificarea prevederilor HCL nr. 105/06.07.2020 referitoare la aprobarea 
contractării unei finanțări rambursabile interne în valoare maximă de 19.955.933 lei 
și aprobarea garantării creditului din venituri proprii - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman;  
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Modificăm doar lista de  
investiții, cu „Demolare Construcție C3 ( centrală termica și spălătorie )” și „Sistematizare 
verticală,  teren str. Mihai Eminescu, nr. 6”. Era prevăzută să fie finanțată din bugetul 
local. Având în vedere  faptul că la Sala de Sport de la Școala ” Ion Irimescu” înregistrăm  
o economie, datorată birocrației și întârzierii, în valoare de 302.678 lei, mutăm prima 
investiție pe un alt proiect, iar banii de pe prima investiție să finanțeze alt proiect. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 



   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
   Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind privind transformarea unor funcţii publice din aparatul de specialitate al 
primarului municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: În urma tuturor procedurilor, 
un coleg de la Poliția Locală a fost demis, datorită abaterilor grave pe care le avea. Ne-a 
dat în judecată și instanța a decis că nu trebuie demis, ci sancționat cu o  diminuare 
salarială de 10 %. Prin urmare, trebuie să-l reîncadrăm și să-i plătim și salariul. Un 
personaj care nu era capabil să stea în picioare. Nu mi s-a părut corect, dar nu comentez 
deciziile instanței. Repet, un polițist local cu antecedente, înregistrat, sancționat etapizat. 
Instanța a considerat că a fost sancționat prea dur. Trebuie să-i creăm un post pentru că 
nu-l avem. Era vacant, dar l-am ocupat. 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George-Bogdan– preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 
cu 17 voturi „pentru”. 
            Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre 
privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada iulie – septembrie 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Se impune alegerea 
președintelui de ședință pentru următoarele 3 luni. Propuneri? 
 D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Propun pe domnul Haidău Răzvan 
pe perioada următoare.  
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Alte propuneri? Nu 
sunt. Vot deschis,  vă rog! 
 D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre  fiind aprobat cu 16 voturi, domnul 
consilier local Haidău Răzvan-Petrică fiind ales președinte pentru următoarele 3 luni. 
             Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv Raport asupra 
situației gestionării bunurilor care aparțin Municipiului Fălticeni pe anul 2021. 
  D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință: Acest raport este spre informare și studiu. 
    D-na consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia – preşedinte de 
ședință declară ședința închisă. 
 Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 

 

 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                     SECRETAR GENERAL MUNICIPIU  Dna 
Consilier local, prof. Corbu Luminița – Claudia                           Jr. Mihaela Busuioc 

 


